
 
Onderwerp: Schriftelijk vragen n.a.v. berichtgeving Rommelmarkt Hattem 

 
Geacht college, 
 

Via sociale media heeft het CDA Hattem vernomen dat de organisator van de jaarlijkse 
Hattemse rommelmarkt ermee gaat stoppen. Als één van de redenen hiervoor wordt 
aangegeven dat er sprake zou zijn van strengere regelgeving en wijzigingen in het inzicht van 
de gemeente Hattem t.a.v. grote evenementen.  
 
Wij hebben hierover de volgende vragen aan het college: 

1. Hoe kijkt u aan tegen deze ontwikkeling? 
2. Welke rol heeft de gemeente Hattem hierbij/zou de gemeente hierbij kunnen 

hebben? 
3. Er wordt in het bericht gesproken over strengere regelgeving. Welke regelgeving zou 

dit kunnen betreffen? 
4. Er wordt in het bericht gesproken over wijzigingen in het inzicht van de gemeente 

Hattem t.a.v. grote evenementen. Kunt u dit nader duiden? 
 
Het CDA Hattem hecht veel waarde aan deze activiteit. Veel Hattemers hebben al 
aangegeven de rommelmarkt te gaan missen als deze zou stoppen. Het CDA Hattem vraagt 
het college om zich in te zetten voor het behoud van de jaarlijkse rommelmarkt voor 
Hattem. 
 

Namens de CDA-fractie, 
Robert Klaassen 
 
 
Beantwoording: 

 
1. Wij vinden het jammer dat dhr. Batstra stopt met de organisatie van de rommelmarkt. Hij 

heeft zich jarenlang ingezet voor de organisatie van dit breed gewaardeerde evenement.  
 

2. De gemeente heeft verschillende rollen bij dergelijke evenementen. Enerzijds heeft de 
gemeente vanuit toeristisch-recreatief perspectief de rol voor het stimuleren van 
evenementen en activiteiten in de stad. Daarnaast heeft de gemeente als bevoegd gezag bij 
evenementen in de stad een controlerende rol. Aan de hand van het evenementenbeleid en 
de APV worden vergunningsaanvragen van initiatiefnemers getoetst om te voorkomen dat er 
onveilige of anderszins ongewenste situaties ontstaan. 

 
3. Vanuit de gemeente heeft er geen verandering in de regelgeving plaatsgevonden. Initiatieven 

worden getoetst aan dezelfde regels en criteria als in de voorgaande jaren. Wat wel 
veranderd is ten opzicht van een aantal jaren geleden is de inrichting van de openbare 
ruimte in de binnenstad. Evenementen en activiteiten die hier plaatsvinden zoals de 
rommelmarkt hebben zich altijd gevoegd naar de beschikbare openbare ruimte en dat is niet 
anders na de herinrichting. 

 
4. Er zijn bij de gemeente geen andere inzichten t.a.v. grote evenementen. Zoals aangegeven is 

er geen nieuwe koers of aangepaste beleidslijn. De gemeente blijft evenementen stimuleren 
en blijft ook verantwoordelijk dat evenementen veilig en verantwoord kunnen plaatsvinden.   


